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CONSELL DE BARRI DE GALVANY 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 03/11/2022 Hora: 18:30 
Lloc: Centre Cívic Can Castelló 
Retransmissió en streaming: https://youtu.be/35FrQWVFxiM 
 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle 
Vice-presidència: Sr. Bartolomé Criado 
Conseller/a: Sr. César Millan 
Altres representants polítics: 5 
Tècnics o tècniques  municipals:  5 
Altres consellers/es: 5 
Nombre de persones assistents: 55 

- Homes: 30 

- Dones: 25 

Ordre del dia 
1. Implementació Bus a demanda al barri de Sant Gervasi - Galvany 
2. Desplegament de la nova contractació de neteja “Cuidem Barcelona” 
3. Torn Obert de paraules 

Resum 
 
1). El Sr. José Luis Moreno, director del projecte de Bus a demanda i director de la Cotxera d’Horta 
(TMB), explica l’entrada en funcionament del nou bus a demanda del Barri de Galvany; Què és el bus a 
demanda?, com funciona?, característiques del servei, resum d’altres experiències, etc. Informen des de 
TMB que no es faran xarrades explicatives, sinó que es desplegaran informadors en diferents parades 
més cèntriques per informar a la ciutadania. 
 
En directe ensenyen com funciona l’aplicació de “El Meu Bus” per poder fer la sol·licitud des del mòbil o 
tableta.  
 
2. El Sr. Cristòbal Martínez, cap de zona de la DS de Neteja i Gestió de Residus explica com s’està 
desplegant la nova contractació de neteja. Explica fases i dates d’aquest desplegament. Informa que hi 
ha 40 informadors per poder traslladar totes les informacions per tal que els serveis es desenvolupin 
correctament. Explica de forma motivada l’agrupació de contenidors, i que s’estan ajustant les 
ubicacions. Explica també que tenen en compte les zones d’oci nocturn, per incidir més en aquests 
espais.  
 
Expliquen que a partir del 15 de novembre es pot fer recollida gratuïta de cubells i bosses d’orgànica.  
 

  

https://youtu.be/35FrQWVFxiM


 
 
 
 
 
 
 
 

Preguntes  i torn obert de paraules  
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes 
i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 
 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Demana que es puguin escombrar els Jardins 
de Can Ferrer. 

Es pren nota 

Escocells dels arbres fan sensació de brut. Es pren nota 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

Demana pacificar el C/. Balmes pel volum de 
trànsit que té. Vol saber si reurbanització de 
Balmes està inclosa en pressupostos 2023. 

Regidor li diu que això ja s’ha parlat varies 
vegades i que ja té la resposta, que no es pot 
reurbanitzar el C/. Balmes. 
Explica que si que es farà la ubicació de 
semàfors. La Superilla de Bonanova s’està 
acabant de definir i s’ha d’anar ajustant el 
projecte.   

Neteja 

Problemes amb escombraries que queden 
fora. Molt net després que passin camions, 
però de seguida s’omplen. Parla dels 
contenidors de Carrer Ravella - General Mitre 
(Vico) i C/. Modolell-Ravella. Vol que li 
treguin el contenidor de davant de casa seva. 

Regidor li diu que pren nota. Cal treure les 
escombraries a determinades hores. Diu que 
intentaran incrementar el règim sancionador. 

Que no llencin xorro d’aigua en carrers 
estrets perquè embruten les portes 
d’entrada dels edificis (altres veïns/es no 
estan conformes perquè s’ha de netejar els 
carrers per les olors). 
Demana que es puguin escombrar els Jardins 
de Can Ferrer. 

Es pren nota 

Entrega full amb estudi – Diu que van fer 
instància demanant canvi d’ubicació d’uns 
contenidors que estan just sota d’una 
finestra particular i vorera és molt estreta 
(avui cartells han desaparegut). No vol que es 
posi contenidors en aquesta finca ni davant 
entrades de botigues. Hi ha dues botigues 
que els hi ha posat contenidors davant (C/. 
Laforja, 105/107). 

Tècnic de neteja explica que en 3 mesos han 
de substituir 7000 contenidors. que hi ha 
incidències que s’han d’anar pulint.  Criteris 
de disseny són que estiguin a més de 60 
metres de qualsevol habitatge. 



 
 
 
 
 
 
 
 

C/. Granada del Penedès – C/. Tuset; Els 
camions de recollida de residus fan que es 
formin retencions de trànsit i els cotxes 
toquen la botzina i hi ha molta contaminació 
acústica. Diu que passen a hores que hi ha 
molt de trànsit.  
Diu que hi ha molts restaurants al C/. Tuset i 
que deixen caixes de cartró fora a l’estiu 
deixen les de peix sense cap ordre ni horari.  
Comenta que contenidors encara són dels 
vells. 

Tècnic neteja explica horaris recollida, per la 
nit no poden recollir tot per no molestar. 
Ajuntament està fent campanya intensiva de 
inspecció als començos, en relació a deixar 
deixalles al carrer.  També hi ha 9 
informadors al carrer fent tasques 
educatives.  
Després de nits de dijous-divendres hi ha 
servei de reforç amb aigua també. El Tècnic 
diu que pren nota per poder-ho millorar. 

Creu que cal educació perquè funcioni la 
recollida selectiva. Creu que calen més 
multes. Diu que la part orgànica del costat de 
casa seva queden fets un desastre ja que hi 
ha gent que recull aliments que llença un 
supermercat i el què no volen ho llencen al 
terra. Diu que vorera és molt estreta. Que 
gent treia escombraries de dins dels cubells. 

Explica que contenidors s’estan canviant més 
tard perquè va haver-hi una impugnació – 
demora de 6 mesos. 

Carrer Laforja, 105 – contenidors davant de 
botiga. 

Des de neteja s’ho anoten i diuen que ho 
estudiaran per canviar ubicació. 

Contenidors que posen fora de serveis; Al 
Carrer Calvet-Madrazo han tret contenidors i 
no els han reposat i no hi ha cap indicació de 
on els poden llençar i gent ho deixa al terra. 
Algun altre ha trobat que tenia cartell de 
“fora de servei” i gent deixa escombraries al 
voltant. 

Tècnic neteja diu que això ho revisaran, que 
si no es posa el nou no es pot recollir el vell. 

Convivència/Civisme 

Pregunta què es pot fer amb els grafitis; diu 
que la seva finestra sempre li pinten.   

Regidor li explica que hi ha pla sancionador. 

 
  



 
 
 
 
 
 
 
 

Prevenció i Seguretat 

Representant de veïns/es del C/. Tuset i 
rodalies; Explica que s’estan unint amb la 
plataforma “SOS Enrique Granados”; Diu que 
cada nit hi ha problemes per la 
sobresaturació de locals de copes i 
discoteques que hi ha al carrer Tuset. Diu que 
hi ha molt de soroll, que hi ha baralles, sexe 
entre contenidors, brutícia, orins, pallisses a 
vigilants de pàrquings, ... que hi ha dos forns 
que obren 24 hores i que això no ajuda. Diu 
que inseguretat és les 24 hores al dia. Diu 
que el Telèfon civisme venen dos dies 
després dels incidents i que Mossos i GU no 
prioritzen aquesta zona. 
Es queixa del què passa fora de les 
discoteques i bars musicals no del què passa 
dins. 

Regidor farà una trobada amb aquests 
veïns/es per abordar aquests temes. Es 
coordinaran amb policia de barri per intentar 
reconduir el tema. 
S’explica que hi ha campanya intensiva de 
inspeccions i sancions. Estan fent campanya 
de pedagogia al C/. Tuset.  
El tècnic de neteja es compromet a millorar 
aquesta situació en aquella zona. 

  

Mobilitat 

Tuset-Travessera, davant Restaurant Feroz; 
triple filera de camions que bloquegen pas de 
carril bici i és molt perillós ja que no hi ha 
visibilitat. Motos baixen en sentit contrari i 
cotxes en embussos van per carril bici. 

Regidor diu que parlarà amb GU per regular 
trànsit. 

 


